
 

 

 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
Nieuwe Steen 1 
1625 HV Hoorn 
 
Betreft: Overige (vervolg)vragen–  funderingsproblematiek in de gemeente Hoorn. 
 

Zwaag, 12 november 2024 
 
Geacht College, 
 
Betreffende funderingsproblematiek in de gemeente Hoorn, in vervolg op onze artikel 36 
vragen d.d. 20 maart 2019 zaaknr. 1664436, stellen wij u de volgende vragen: 
 

1. Bent u ervan op de hoogte dat wegens lange periodes van extreme droogte 
de afgelopen jaren (2019, 2020 & 2022) er meer meldingen gedaan zijn bij het 
Nationaal Funderingsloket van het Kenniscentrum Aanpak 
Funderingsproblematiek (KCAF)? Wat is de rol van de gemeente Hoorn 
hierbij? 

 
2. Gemeenten of provincies bepalen welke woningen en/of panden in 

aanmerking komen voor het Fonds Duurzaam Funderingsherstel van het 
Ministerie BZK; kunt u aangeven of en wanneer de gemeente Hoorn op dit 
fonds, namens bewoners/eigenaren, aanspraak heeft gemaakt? 

 
3. Zijn wij als gemeente aangesloten bij de Coalitie Stevige Steden, net als 

andere Noord-Hollandse steden met een historische binnenstad zoals 
Zaanstad? Zo ja; kunt u meer informatie geven over de inzet van de 
gemeente Hoorn binnen deze Coalitie? Zo nee; waarom niet? 

 
4. Zijn wij als gemeente deelnemer binnen het Landelijk Platform Slappe Bodem, 

waarbij veel kennisdeling is over funderingsproblematiek bij historische 
gebouwen? (Zie programma Nationaal Congres Bodemdaling op 21 
november 2024) Zo ja; kunt u meer informatie geven over de actuele inzet (na 
2019) van de gemeente Hoorn om maatregelen te nemen tegen bodemdaling 
en funderingsproblematiek?  Zo nee; waarom niet? 

 
 
 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording. 
 
Met vriendelijke groet, 
Diana Dekker 
Raadslid CDA Hoorn 



 
Bron; website van kcaf.nl 


